

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announces that the Honourable Jean Chrétien, President of the Treasury Board, will represent Canada at the ceremonies commemorating the 150th anniversary of the victory at the Battle of Ayacucho in Lima, Peru. The ceremonies, which will take place from December 6 to 10, will also be attended by high level delegations from Latin American countries, the United States, Britain and Spain.

The Battle of Ayacucho in 1824 was the final confrontation between Spanish and South American forces and marked the virtual end of the wars for Spanish American independence.

*

*

*

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, annonce que l'honorable Jean Chrétien, Président du Conseil du Trésor, représentera le Canada aux cérémonies commémoratives de la bataille d'Ayacucho à Lima, Pérou. Plusieurs délégations officielles de pays d'Amérique latine, des Etats-Unis et d'Espagne participeront aux cérémonies.

La bataille d'Ayacucho, dont c'est le cent cinquantième anniversaire, a été le dernier affrontement entre les forces espagnoles et sud-américaines. Livrée en 1824, elle a marqué la fin des guerres pour l'indépendance des pays de l'Amérique espagnoles.